



Yu Lan

Han Kun LLP _ Singapore

+65 6013 2966

lan.yu@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Private client/wealth management
- Mergers and acquisitions
- General corporate
- Labor and employment
- Outbound investment
- Corporate compliance
- Family law, trust and wealth planning

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Before joining Han Kun in 2023, Ms. Yu worked for over 10 years in the Singapore office of Duane Morris & Selvam LLP. She focuses her practice on private wealth, wealth management and financial services, and cross-border transactions. Ms. Yu has participated in advising over 80 high- and ultra-high-net-worth individuals and family offices in Singapore on matters such as designing family office structures and applying for tax exemptions, family trusts, succession planning, applying for asset management licenses, and nationality planning. She advises listed and private companies on mergers and acquisitions, joint ventures, corporate governance, and cross-border transactions. In addition, Ms. Yu regularly assists PRC corporations in setting up a presence in Southeast Asia and in undertaking corporate restructurings and also advises company officers on their duties, responsibilities, and employment-related matters.

EDUCATION

Ms. Yu graduated from Peking University in Beijing with a Juris Master degree in 2007, and from Columbia University in New York with an LL.M. degree in 2018.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification

Solicitor of England and Wales

Member of the New York State Bar

Singapore Registered Foreign Lawyer

SOCIAL RESPONSIBILITIES

Associate member of the Society of Trust and Estate Practitioners (STEP)

President of Peking University Singapore Alumni Association

Member of the Thinktank of Foreign-related Commercial Legal Services in Taizhou, China

Arbitrator of Nanjing Arbitration Commission, China
Foreign Legal Counsel of Jiangse Lawyers Association

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



于岚

Han Kun LLP _ 新加坡

+65 6013 2966

lan.yu@hankunlaw.com

业务领域

- 私人财富管理
- 兼并和收购
- 一般公司事务
- 劳动人事
- 境外投资
- 公司合规
- 家事法、信托与财富规划

工作经历

在 2023 年加入汉坤之前，于律师在新加坡德茂欣律师事务所工作超过 10 年。她的执业重点是私人财富、财富管理和金融服务以及跨境交易。于律师参与了超过 80 位的高净值/超高净值个人/家族办公室在新加坡的遗产规划和继承事宜、13O/U 免税申请、资本市场服务执照申请以及新加坡的移民事宜。她为上市公司和私人公司提供有关并购、合资企业、公司治理、跨境交易方面的法律意见。于律师经常协助中国公司在东南亚设立机构和进行公司重组，并就其高管职责和劳动合规提供法律意见。

教育背景

于律师 2007 年毕业于北京大学法学院，获得法律硕士学位。2018 年毕业于美国哥伦比亚大学法学院，获得法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格

英国律师执业资格

美国纽约州律师执业资格

新加坡注册外国律师

社会任职

国际信托和财富专业人员协会会员

北京大学新加坡校友会会长

中国台州市涉外商事法律服务专家智库成员

中国南京市仲裁委仲裁员

江苏省律师协会涉外法律顾问

工作语言

中文、英文